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Zpráva o činnosti Osadního výboru Juřinka 

 za období leden 2015 až srpen 2016 

 

Základní informace: 
Členové a předseda „Osadního výboru Juřinka“ byli jmenováni do své funkce zastupiteli města na třetím 
řádném zasedání zastupitelstva města Valašské Meziříčí konaném dne 22. 1. 2015 
 
Zpráva o činnosti Osadního výboru Juřinka se předkládá za období od vzniku výboru do konce 1. pololetí roku 
2016, tedy za období od 22. 1. 2015 do 31. 8. 2016. 
 
V uvedeném období se konalo celkem 12 jednání výboru a 1 veřejné zasedání s vedením města a občany 
Juřinky. 
 

Osadní výbor Juřinka – složení výboru, gestor: 

Předseda výboru: Ing. Tibor Mičunek 
Gestor:  Mgr. Milan Knápek 

 
Členové výboru: 
Výbor tvoří celkem 7 členů (včetně předsedy komise).  
Tabulka uvádí seznam členů a účast členů na jednáních výboru (v období od 22. 1. 2015 do 31. 8. 2016): 
 

Jméno a příjmení Funkce Počet účastí 
Ing. Tibor Mičunek Předseda výboru 12 

Mgr. Milan Knápek Gestor výboru 8 

Ing. Miroslav Halašta Člen výboru 11 

Ing. Jiří Sekanina Člen výboru 10 

Jindřich Škrla Člen výboru 12 

Hana Škrlová Člen výboru 10 

Roman Horný Člen výboru 7 

 
Výsledky činnosti Osadního výboru Juřinka: 
Výbor je iniciativním a kontrolním orgánem města. Jeho hlavní přínos spočívá v doporučeních radě města a 
zastupitelstvu města, která se týkají místní části Juřinka. 
 
Osadní výbor Juřinka chce být co nejvíce otevřený občanům místní části Juřinka. Z  toho důvodu se hned na 
začátku svého působení jeho členové dohodli na založení facebookových stránek Juřinky a na založení 
webových stránek (jurinka.cz ). Následně - po vyhodnocení ankety mezi občany (podrobněji níže) - vznikl ještě 
třetí komunikační kanál, a to „Juřinský zpravodaj“.  Prostřednictvím těchto komunikačních kanálů výbor občany 
zpravuje o všech důležitých informacích a komunikuje s nimi o dění v obci. Na webových stránkách jsou také 
zveřejněny všechny zápisy z jednání výboru. 
 

Výbor se na svých jednáních zabýval následujícími tématy s těmito výsledky: 
1. Osadní výbor Juřinka se rozhodl, že využije nabídku města, respektive Technických služeb VM, p.o., na 

využití pracovníků v terénu. Tyto pracovníky v terénu OV doporučil využít na čištění odvodňovacího 
koryta v Huntinách. Toto čištění v současnosti probíhá jedenkrát za 14 dnů a je místními občany velice 
kvitováno.  
 

2. OV Juřinka doporučil posouzení možnosti instalace dopravního zrcadla  na výjezd z vedlejší 
komunikace od „Jugů“ na přípojnou cestu na Lhoty. Tohle doporučení bylo OKS vyhodnoceno jako 
oprávněné a zrcadlo bylo po schvalovacím procesu na místo nainstalováno. 
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3. OV Juřinka se shodl na prioritách investic do místní části Juřinka. Tyto priority OV požadoval po městě 
nacenit, aby mohly být umístěny do projektového inkubátoru. Jednalo se o tyto priority: 

• Kompletní oprava nové cesty v celé délce (od spodní zastávky až po zastávku točna) 

• Zpracování studie a technické specifikace řešení situace v Huntinách 

• Vyřešení propustku ve čtvrté ulici v dolní části Juřinka 

• Doplnění pouličního osvětlení komunikace „Nový kopec“ (trasa MHD) 

Dále se osadní výbor rozhodl, že za účelem zjištění priorit potřeb v místní části Juřinka vytvoří anketu mezi 
občany a priority o získané poznatky z ankety doplní. Pro tyto účely byly zakoupeny dvě poštovní schránky, 
přičemž jedna byla umístěna na hasičské zbrojnici (horní část obce) a druhá na autobusové zastávce MHD „u 
mostu“ (dolní část obce). Do těchto připravených schránek mohli občané vhazovat vyplněné dotazníky. 

Výsledky provedené ankety mezi občany byly následující:  
 
Celkem se z počtu cca 420 dotazníků vrátilo 148. To považujeme za velice pěkné číslo, díky kterému máme 
k dispozici relevantní data o potřebách místních obyvatel. 

První otázka byla zaměřena na drobné požadavky - výsledky jsou následující: 

A. Nákup setů laviček a stolů, které by byly uloženy v hasičské zbrojnici a byly by využívány při 
společenských akcích (např. kácení máje). 38,51% 
 
Situace k 31. 8. 2016 
Již bylo realizováno. Celkem bylo během dvou let nakoupeno 20 ks těchto setů, které jsou využívány při 
společenských akcích, jako jsou například „Kácení máje“, „Rozsvícení stromečku“ atp.  
 

B. Rozšíření linky MHD o jeden spoj v 22:30. 20,95% 
 
Situace k 31. 8. 2016 
Zatím nebylo realizováno a budeme tento spoj dále požadovat v rámci nového připomínkového řízení 
jízdních řádu MHD pro období 2016/2017. 
 

C. Výtisk  „Juřinského zpravodaje“, který by vycházel dvakrát do roka a obsahoval by informace o činnosti 
osadního výboru, případně by se ohlédl za konanými akcemi. 17,16% 
 
Situace k 31. 8. 2016 
Již realizováno, zatím vyšly tři výtisky „Juřinského zpravodaje“.  
 

D. Mobiliář (stojan na kola a posezení) pro cyklisty u zastávky Juřinka, točna. 9,26% 
 
Situace k 31. 8. 2016 
Zatím nebylo realizováno. Přednost byla dána věcem s vyšší prioritou. Uvažujeme o realizaci v roce 
2017. 

Druhá otázka byla zaměřena na větší investiční akce -  výsledky jsou následující: 

A. Kompletní oprava cesty "Nového kopce" v celé délce (od spodní zastávky Juřinka, u mostu až po 
zastávku Juřinka, točna). 35,87% 
 
Situace k 31. 8. 2016 
Zatím nebylo realizováno a budeme tento bod předkládat jako hlavní prioritu za místní část Juřinka do 
návrhu rozpočtu na rok 2017. 
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B. Zpracování studie a technické specifikace, řešení situace v Huntinách (oprava komunikace, zpevnění 
svahu a řešení odvodňovacího koryta). 30,06% 
 
Situace k 31. 8. 2016 
Komunikace v Huntinách byla opravena na jaře roku 2016.  
 

C. Vyřešení propustku ve čtvrté ulici v dolní části Juřinky. 14,05% 
 
Situace k 31. 8. 2016 
Zatím nebylo realizováno.  
 

D. Doplnění pouličního osvětlení komunikace „Nový kopec“ (trasa MHD). 13,31% 
 
Situace k 31. 8. 2016 
Částečně realizováno v srpnu 2016. Byla doplněna tři nová světla z prostředků OV Juřinka v části 
„Zlámanec“. Dále se čeká na zpracování projektové dokumentace (zajišťuje OKS) na doplnění v hlavní 
části komunikace „Nový kopec“.  
 

4. Osadní výbor Juřinka se dále zabýval řešením dopravní situace v dolní části obce, která vznikla po 
otevření cyklostezky Val. Meziříčí – Juřinka - Hranice. Cyklostezka tu totiž končí u výjezdu na most a 
dále se cyklisté musejí vydat po krajské cestě směrem k rybníkům, kde se opět napojí na cyklostezku. 
Musejí ovšem mezi těmito úseky ujet cca 800 metrů po krajské cestě, která je značně vytížena, a může 
zde proto reálně hrozit nebezpečí budoucích nehod cyklistů s automobily anebo chodci. 
 
Situace k 31. 8. 2016 
Tato situace byla prozatím řešena instalací radaru, který by za mostem upozorňoval řidiče na jejich 
rychlost. Situace zde ovšem stále není optimální. 
 

5. Osadní výbor Juřinka inicioval restaurování kamenného kříže u bývalé školy, který je na pozemku 
města. Restaurování kamenného kříže bylo konzultováno s referentem památkové péče Bc. Petrem 
Zajícem.  

 
Restaurování kříže bylo provedeno v měsících březen a duben 2016. 

 

  
 

6. Osadní výbor Juřinka podal připomínky k návrhu jízdního řádu pro rok 2015/2016. Více v zápisu 
z jednání výboru ze dne 13. 10. 2015 
 

7. Osadní výbor Juřinka zajistil před zimní sezonou rozmístění tzv. "posypových hromádek". Jednalo se o 
tato strategická místa: Huntiny, U kopečku (naproti Zelenkům), v novém kopci nad Nováky a dále nad 
Běťáky a v kopečku ke Grossům. 
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8. Osadní výbor Juřinka dal podnět městu Valašské Meziříčí, aby poskytlo dar ve výši 35.000,- Kč 

Římskokatolické farnosti ve Valašském Meziříčí na opravu podlahy v místní kapli.  
 

9. Na základě žádosti několika občanů Juřinky byla vedení města předložena žádost o prodloužení 
vodovodního řadu v délce 466 m v „Novém kopci“. Na základě těchto žádostí byla celá situace 
projednána s vedením města a byla objednána projektová dokumentace k prodloužení vodovodního 
řadu podél komunikace „Nový kopec“ ve směru do „Zlámance“. Z celkové ceny projektové 
dokumentace ve výši 111. 035 Kč uhradí OV Juřinka ze svých prostředků 50.000 Kč, zbylé náklady 
uhradilo město Valašské Meziříčí. 
 

 
 
 

10. Osadní výbor Juřinka zajistil velkoplošnou očistu a zkultivování prostoru okolo pískovcové skály nad 
střelnicí. V posledních letech celý porost značně zarostl, keře již značně zasahovaly do vozovky, a 
komplikovaly tak dopravu na místní komunikaci. 
 

11. Osadní výbor Juřinka vybudoval nové vyhlídkové místo u vodojemu v horní části obce. V lokalitě zvané 
„U Hrušky“ byla instalována nová panoramatická mapa, díky které Juřiňáci a turisté mohou jednoduše 
rozeznat jednotlivé kopce v okolí. 
 

 
 
Pozn.: ze všech jednání Osadního výboru Juřinka jsou prováděny zápisy, které jsou zasílány vedoucímu OKS 
Mgr. Václavu Chajdrnovi a 1. místostarostovi města Ing. Josefu Vrátníkovi.   
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Přehled přijatých usnesení Osadního výboru Juřinka 
(v období:  21. 1. 2015 - 31. 8. 2016) 
 

1. Osadní výbor Juřinka obdržel od MěÚ Valašské Meziříčí žádost  o vyjádření k možnému prodeji části 
pozemku p. č. 665/10 o výměře cca 20 m2 v k. ú. Juřinka obci Poličná.  
 
Jedná se o část pozemku města, který umožní přístup na lesní pozemky ve vlastnictví obce Poličná. Její 
vlastnictví by umožnilo obci možnost zajistit výkon činnosti řádného lesního hospodáře. Sousední 
soukromí vlastníci nesouhlasí s možností využívat jejich pozemky k uvedeným účelům, nechtějí 
pozemky ani směnit, ani obci Poličná odprodat.  Pozemek p. č. 665/10 v k. ú. Juřinka je v katastru 
nemovitostí vedený jako ostatní plocha, ostatní komunikace. 
 

Usnesení 
Osadní výbor Juřinka nevidí důvod nevyhovět obci Poličná a souhlasí s možným prodejem pozemku č. p. 
665/10 o zmíněné výměře cca 20 m2. 
 
Osadní výbor Juřinka by byl ovšem rád, kdyby vznikla obslužná komunikace, byla volně přístupná občanům a 
nebyla blokována závorou či jinak znepřístupněna. 

2. Žádost č. 1 žadatele Ing. Lubomír Konvičný 

Usnesení 
Osadní výbor Juřinka tuto žádost o pořízení změny Územního plánu Valašské Meziříčí ke schválení 
zastupitelstvem města DOPORUČUJE. 

3. Žádost č. 6 žadatele Anna Děcká a Jiří Děcký 

Usnesení 
Osadní výbor Juřinka tuto žádost o pořízení změny Územního plánu Valašské Meziříčí ke schválení 
zastupitelstvem města DOPORUČUJE. 
 

4. Projednání žádosti pana Lebedy k odkoupení a směně pozemku p.č. 682/1 

Usnesení. 
S dalším prodejem pozemku p.č. 682/1 nemůže OV Juřinka souhlasit vzhledem k tomu, že se jedná o 
potenciální přívodovou cestu k pozemku p.č. 10/1, kde je vlastník Páter Vladimír. Tímto krokem by došlo k 
znehodnocení daného pozemku a zamezení přístupu. Proto prodej NEDOPORUČUJEME. 
 
Dále doporučujeme, aby se pozemek paní Kreizingerové vykoupil a zůstal v majetku města. Pod tímto 
pozemkem vede kanalizace na dešťovou vodu, která byla budována ještě za minulého režimu (není součástí 
kat. map, ale je velice důležitá pro horní část Juřinky). 
 
Naopak navrhujeme zahájit s panem Lebedou jednání o výkupu jeho pozemku (dva trojúhelníky, dle mapy), 
které sousedí s parcelou paní Kreizingerové, tedy s parcelou č. 26. 
 

 
5. Byla projednána žádost společnosti Auto Kora Top, s.r.o. na změnu Územního plánu Valašské 

Meziříčí. 
 
Navrhovaná změna:  
Změna za účelem využití části pozemku p.č. 443/1 k.ú.  Juřinka z plochy krajinní zeleně – K, na plochu 
výroby a skladování – lehký průmysl – VP. 
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Žadatel žádá na výše uvedené parcele vybudovat oplocení, a to zejména v rámci celkového 
zabezpečení areálu proti vniknutí cizích osob, zvěře a dále k odhlučnění od průmyslového areálu. 
V plochách krajinné zeleně toto oplocení není přípustné. 

Usnesení: 
Osadní výbor místní části Juřinka tuto žádost o pořízení změny Územního plánu Valašské Meziříčí ke schválení 
zastupitelstvem města DOPORUČUJE. 
 
Další usnesení  

A) Osadní výbor Juřinka doporučuje navázat na opravu místní komunikace „Huntiny“ a opravit 
z případných rezerv další cestu, a to komunikaci od točny MHD (od stopky) směrem k bývalému JZD. 

B) Osadní výbor Juřinka doporučuje zahrnout velkoplošnou opravu komunikace „Nový kopec“ do návrhu 
rozpočtu pro další rok 2017. 

C) Osadní výbor Juřinka žádá město Valašské Meziříčí o prověření, jestli „návoz“ hlíny u komunikace k 
hřišti TJ neohrožuje bezpečnost místních obyvatel z hlediska případných povodní. 
 

 
 Ing. Tibor Mičunek 
 předseda Osadního výboru Juřinka 

 


